

6° A l'effet de transmettre au Conseil, pour références à la Commission de Législation, une lettre du procureur de la Compagnie des Tramways au sujet de l'arrêt des automobiles et camions aux rues où il existe des voies de tramways.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 3 février 1913, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée; MM. Dupuis, Ainey et Lachapelle.

1.—Pour donner suite à la résolution du 10 janvier courant, mettant sous le contrôle du Contrôleur de la Cité les employés chargés de la confection des rôles de cotisation pour égouts, il est

Résolu: Que les employés préposés à la confection des rôles de cotisation pour pavages et trottoirs, soient dorénavant sous la juridiction du Contrôleur et Auditeur de la Cité.

2.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant de faire certaines réparations d'urgences au Marché Saint-Jacques, au coût approximatif de \$650, réparti comme suit:

Item pour réparer les planchers du vieux marché ..	\$190
Item pour démolir un mur en brique et pour un linteau en fer ..	425
Item pour percer une fenêtre, étal No 12 ..	12
	\$650

Résolu: D'autoriser lesdites réparations, ladite somme de \$650 devant être imputée sur le fonds d'administration du Département des Marchés.

3.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant l'exécution de certains travaux devant être considérés comme "extra" au contrat accordé pour l'extension du Marché Saint-Jacques, au coût approximatif de \$355.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de voter ladite somme pour cette fin.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, transmettant un rapport du Surintendant de la division nord sur une lettre de M. A. Bourbonnière, concernant l'enlèvement de la neige des trottoirs dans le quartier Ahuntsic.

Résolu: Nonobstant l'opinion du surintendant de la division nord et un rapport basé sur cette opinion, d'observer le règlement et de ne pas donner suite à la requête de M. Bourbonnière.

5.—Soumise une réquisition (No 2), du Surintendant des Impressions et de la Papeterie pour travaux d'impression pour les différents départements et articles de papeterie pour former la réserve.

6.—Soumis un rapport du Département en Loi *re* bonus de \$15,000 à la compagnie Heney Carriage and Harness Company Limited.

Résolu: De référer au Trésorier de la Cité, pour savoir si ladite compagnie a rempli toutes ses obligations dans cette affaire.

7.—Les minutes du 17 janvier au 27 janvier a.m. courant, inclusivement, sont lues et approuvées, et il est

Résolu: D'en transmettre copie au Conseil.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

6. Transmitting to the Council, for reference to the Legislation Committee, a letter from the attorney of the Tramways Company anent the stopping of automobiles and trucks in streets where there are railway tracks.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 3rd February 1913, a.m.

His Worship the Mayor L. A. Lavallée; Messrs. Dupuis, Ainey and Lachapelle.

1.—In order to give effect to the resolution of the 10th January instant, placing under the control of the City Comptroller the employees entrusted with the preparation of assessment rolls for sewers, it was

Resolved: That the employees entrusted with the preparation of assessment rolls for pavings and sidewalks, be hereafter, under the jurisdiction of the City Comptroller and Auditor.

2.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that certain urgent repairs be made to the St. James Market, at an approximative cost of \$650, divided as follows:

To repair flooring of old market ..	\$190
To demolish brick wall and put in an iron lintel ..	425
To make a window in stall No. 12 ..	12
	\$650

Resolved: That said repairs be authorized, the said sum of \$650 to be charged against the appropriation voted for the administration of the Market.

3.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending the execution of certain works to be considered as "extras" to the contract awarded for the extension of St. James Market, at an approximative cost of \$355.

Resolved: That a report to Council be made recommending that the said sum be voted for said purpose.

4.—Submitted a report from the Chief Engineer, transmitting a report from the Superintendent of the Northern Division anent a letter from Mr. A. Bourbonnière *re* removal of snow from the sidewalks in Ahuntsic Ward.

Resolved: Notwithstanding the opinion of the Superintendent of the Northern Division and the report based on the said opinion, that the by-law be enforced and that Mr. Bourbonnière's petition be rejected.

5.—Submitted a requisition (No. 2) from the Superintendent of Printing and Stationery for printing for the different departments and for stationery to complete the list.

6.—Submitted a report from the Law Department *re* bonus of \$15,000, claimed by The Heney Carriage and Harness Company Limited.

Referred to the City Treasurer in order to know whether the said Company has fulfilled all its obligations.

7.—The minutes from the 17th January to the 27th January a.m. instant, inclusive, were read and confirmed, and it was

Resolved: That a copy of same be transmitted to Council.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.